

بيان صحفي

On Monday, 01 July 2013, H.E. Sultan Bin Nasser Al Suwaidi, Governor of the Central Bank of the UAE met with Mr. Jacques Delvaux, the Global Liquidator of BCCI (SA) Luxembourg, and the local liquidators of UAE Branches of the said bank, on the occasion of the official announcement of completion of the liquidation of UAE Branches of BCCI (SA), in accordance with H.E Chairman of the Board of Directors decision No- 01/2013, issued on 27/6/2013, regarding closure of liquidation of BCCI (SA) branches in the UAE, with effect from 30/6/2013.

Mr. Delvaux was provided with copy of the local liquidator's Final Report on liquidation of branches of the said bank in the UAE.

Mr. Delvaux was also briefed on the procedures carried out by the Central Bank pursuant to established laws, which included addressing the Ministry of Economy to register completion of the liquidation in the Commercial Registry and strike name of the branches of the bank off the Commercial Registry at the Ministry, in addition to notifying the Ministry of Justice and other concerned official agencies, as per the Liquidation Plan.

The meeting was attended by H.E. the Deputy Governor, assistant governors, and a number of Central Bank's senior staff. Mr. Delvaux was honored during the meeting for his efforts and co-operation during the liquidation of UAE Branches of BCCI (SA), which effectively contributed to the successful conclusion of this liquidation.

اجتمع معالي معالي سلطان بن ناصر السويدي، محافظ المصرف المركزي بالسيد/ جاك ديلفو، المصفي الدولي لبنك الاعتماد والتجارة الدولي (إس.إيه.) لوكسمبورج، والمصفين المحليين لفروع البنك في دولة الامارات، وذلك يوم الإثنين الموافق 1 يوليو 2013، بمناسبة الإعلان رسمياً عن انتهاء أعمال تصفية فروع الإمارات لبنك الاعتماد والتجارة الدولي ، بموجب قرار معالي رئيس مجلس إدارة المصرف المركزي رقم 2013/1 الصادر بتاريخ 2013/6/27 بشأن إغلاق تصفية فروع بنك الاعتماد والتجارة الدولي (إس.إيه) لوكسمبورج في دولة الإمارات وذلك اعتباراً من 2013/6/30،

وقد تم تزويد السيد/ جاك ديلفو بنسخة من تقرير المصفين المحليين النهائي حول أعمال تصفية فروع البنك في الدولة.

كما تم إبلاغه بالاجراءات التي اتخذها المصرف المركزي بموجب القوانين السارية ومنها مخاطبة وزارة الاقتصاد لإشهار انتهاء التصفية في السجل التجاري وشطب قيد فروع البنك من السجل التجاري لدى الوزارة، بالإضافة الى إبلاغ وزارة العدل والجهات الرسمية الاخرى ذات العلاقة حسب خطة تصفية فروع البنك في الدولة.

وقد حضر الاجتماع سعادة نائب المحافظ ومساعد المحافظ وكبار موظفي المصرف المركزي، وقد تمّ خلال الاجتماع تكريم السيد جاك ديلفو تقديراً للتعاون الذي قدمه خلال فترة تصفية فروع بنك BCCI في دولة الإمارات مما أسهم بشكل فعّال في إكمال هذه التصفية بنجاح.